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                         Notulen Algemene Leden Vergadering VVS‘46 

Opgesteld door PeG Pagina 1 van 5  2 november 2022 

Woensdag 2 november 2022 
Aanwezig v.h. : Ruud Loos, Erik Frerichs, Kees Berkhout,  
Bestuur          : Dries Boereboom, Douwe van der Vaart, Alberto Steur,  
Aanwezige leden : volgens presentielijst 45 personen    
Afwezig m.k.        : Arjan Koning, Cor Bruin, Cor Appelman, Piet Koenis, André Leek  

                          Notulist               : Gerard Pepping  
 
1        Opening en mededelingen: 

Voorzitter Ruud Loos opent deze Algemene Leden Vergadering (ALV) en heet iedereen van harte 
welkom. Het is Ruud zijn 1e ALV als voorzitter en hij zegt dat hij hoopt dat men het hem vergeeft als hij 
kleine foutjes maakt.  
Ruud vindt het een mooie opkomst en is vooral blij met de komst van veel jonge leden van VVS’46. 
Er ligt ook een prachtige agenda voor ons. 
 

  Vaststelling agenda  
Er zijn geen toevoegingen aan de agenda, dus deze wordt als volgt vastgesteld. 

Agenda voor 2 november 2022 
1 Opening en mededelingen 
2 Vaststelling agenda   
3 Notulen ledenvergadering d.d. 4 november 2021  (zie nieuwsbrief en website) 
4 Secretarieel jaarverslag senioren veld / zaal 2021 /2022  (zie nieuwsbrief en website) 

Jaarverslag jeugdcommissie 2021 /2022   (zie nieuwsbrief en website) 
5 Financieel jaarverslag seizoen 2021 / 2022   (presentatie op schermen in kantine) 

Begroting 2022 /2023      (presentatie op schermen in kantine) 
6 Verslag kascommissie 2021 /2022 

Verkiezing kascommissie 2022 /2023 
7 Bestuursverkiezing  

Verkiezing 2020:  
In 2022 waren aftredend en herkiesbaar:  
Dries Boerenboom  bestuurslid PR en Commerciële zaken  
Alberto Steur   bestuurslid Accommodatie  
Kees Berkhout  Secretaris  
Het bestuur stelt voor om Dries en Alberto te herkiezen voor een termijn van drie jaar.  
 
Tijdelijke opvulling vacature: 
De portefeuille van Kantinezaken en de portefeuille van Evenementen zijn beide nog vacant.  
Het bestuur stelt voor om beide portefeuilles nu samen te voegen tot één. 
Het bestuur heeft Kees Berkhout bereid gevonden om deze functie voor maximaal 1 jaar in te vullen en stelt voor om Kees te 
kiezen als bestuurslid Kantine en Evenementen voor de periode van 1 jaar. 
 
Aftredend en niet herkiesbaar: 
Erik Frerichs  Penningmeester 
Het bestuur draagt voor Justin Eeken als penningmeester en stelt voor hem te kiezen voor een periode van 3 jaar. 
Kees Berkhout Secretaris 
Het bestuur draagt voor Kevin Groot als secretaris en stelt voor hem te kiezen voor een periode van 3 jaar. 
Vacature: 
De taken van Commissievoorzitter Zaalvoetbal worden tijdelijk waargenomen door Joris Beerepoot. 
Deze functie is echter nog vacant en het is de wens van het bestuur om deze zo snel als mogelijk onder te brengen 
bij een nieuw aan te stellen bestuurslid. 
Kandidaten voor alle verkiesbare functies kunnen zich melden bij de secretaris (secretaris@vvs46.nl).   

    Deze kandidaatstellingen dienen voorzien te zijn van de handtekeningen van minimaal 5 leden.  
8 Rondvraag 
9 Afsluiting 

 

3 Notulen ledenvergadering d.d. 4 november 2021  (zie nieuwsbrief en website) 
 Er is geen opmerking c.q. er is geen nagekomen informatie met de kennis van nu. 
 Zonder aanpassingen wordt dit verslag goedgekeurd en vastgesteld. 
 

(Afhandeling van) Actiepunten n.a.v. de vorige vergadering: 
Vraag vorige ALV: Edwin Blom vraagt om te kijken naar een extra veld omdat met de groei van VVS’46 
en met het niet echt representatieve D veld. 
Antwoord bestuur: VVS’46 is sinds januari 2022 in gesprek met vertegenwoordigers van de gemeente 
Opmeer en heeft in juni 2022 de formele aanvraag bij de gemeente ingediend. De beleidsmedewerker 
is nu het officiële voorstel aan het college aan het uitwerken en deze zal op korte termijn bij het 
college worden ingediend. Er zijn diverse opties: renovatie van het huidige natuurgras, aanleg van 
kunstgras, vergroting van het veld en derhalve aankoop van grond bij de buren, aanleg veld overkant 
veersloot in het verlengde van de parkeerplaats. We durven op dit moment geen voorspelling te doen 
over welke kant het zal opgaan en over het tijdspad. Wordt vervolgd. 
 
 

mailto:secretaris@vvs46.nl
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4 Secretarieel jaarverslag senioren veld- /zaalvoetbal 2021 /2022  (zie nieuwsbrief en website) 
 Er zijn geen opmerkingen c.q. er is geen nagekomen informatie met de kennis van nu. 
 Zonder aanpassingen wordt dit verslag, opgesteld door Kees, goedgekeurd en vastgesteld. 

De voorzitter complimenteert de secretaris met het prachtige en zeer complete verslag. 
 
Jaarverslag jeugdcommissie 2021/2022     (zie nieuwsbrief en website) 

 Er zijn geen opmerkingen c.q. er is geen nagekomen informatie met de kennis van nu. 
Zonder aanpassingen wordt ook dit verslag, opgesteld door Mariska en Douwe,  goedgekeurd en 
vastgesteld. 
De voorzitter complimenteert de voorzitter van de jeugdcommissie met het prachtige en zeer 
complete verslag en constateert dat er ontzettend veel gebeurt bij de jeugdafdeling van VVS’46. 

 
5 Financieel jaarverslag seizoen 2021/2022    (presentatie op schermen in kantine) 

De penningmeester Erik Frerichs geeft een presentatie van het financieel jaarverslag. 
Erik merkt op dat de gepresenteerde cijfers wederom net als in alle voorgaande jaren o.a. het gevolg 
zijn van de saamhorigheid / draagvlak en het gevoerde financieel beleid binnen het bestuur. 
VVS’46 is financieel een stabiele vereniging die ondanks de coronaperiode en sterk stijgende 
energieprijzen het seizoen 2021-2022 met een mooi positief resultaat kan presenteren. Het gebruiken 
van de diverse steunmaatregelen vanuit de overheid en het energieneutraal maken van het complex 
met zonnepanelen en warmtepomp zijn voor VVS’ 46 erg belangrijk geweest. Vooral dankzij de 
vooruitziende blik van Dirk Ranzijn kunnen wij bij VVS’46 met een glimlach de ontwikkelingen van de 
energieprijzen ook in de komende jaren volgen zonder dat we geraakt worden. 
 
Vervolgens geeft hij een uitgebreide toelichting op de cijfers op het moment van het afsluiten van het 
achterliggende seizoen per 30 juni 2022 (balansdatum). 
Zo komen o.a. voorbij :  
- debetzijde van de balans: de bezittingen (de activa), de vlottende middelen, de debiteuren (alles is 
inmiddels binnen), de liquide middelen (stabiel) groeiend.  
-  creditzijde van de balans: het eigen vermogen met de toegevoegde resultaten van de seizoenen 
2020-2021 en 2021-2022 (al met al was het een positief jaar, financieel-technische gezien, als 
vereniging hebben wij het goed gedaan),  de reserveringen voor o.a. de modernisering van de kantine 
inclusief het terras,  groot onderhoud (de vloer van de sporthal, de tribune en de gevels van de hal en 
de kantine, het straatwerk van het gehele terrein, schilderwerk en daken van het complex). Omdat de 
bouwprijzen sterk gestegen zijn, hebben we bij de al aanwezige voorziening groot onderhoud een 
indexering van 20% toegepast. De reservering voor het jubileum staat weer op nul, omdat die reserves 
zijn gebruikt bij het feest ter gelegenheid van het 75-jarig bestaan van VVS’ 46. 

 - vervolg passieve zijde: vreemd vermogen = de renteloze leningen van de Gemeente Opmeer met het 
 verloop van de aflossingen (dat gaat goed) en het vreemde korte vermogen of wel de 
 betalingsverplichtingen aan derden per 30 juni 2022. 

- Vooruit ontvangen betalingen: dit zijn met name de steunmaatregelen van de overheid voor het 
coronavirus die als voorschot zijn ontvangen. Die zullen pas definitief worden als na de feitelijke 
nacontrole geen verrekeningen behoeven plaats te vinden. 
 
- De resultaatrekening: Erik licht de 3 extra kolommen toe en geeft inzicht in de werkelijke ontvangsten 
en uitgaven van het seizoen 2021-2022 en de begroting voor het seizoen 2021-2023. 
Hierbij worden ook de zichtbare invloeden van corona toegelicht. 
 
- Erik geeft een toelichting op de ontvangsten, zoals o.a. contributie die gelijk gebleven is, donateurs 
die vanaf seizoen 2022-2023 aansluiten bij de Vrienden van VVS’46, poortloterij, oud papier, kantine, 
de reclameborden, de kerstcross die vanwege corona niet is doorgegaan, de Oranjehal, rentebaten, de 
Grote Clubaktie en tot slot de autonome groei van de vereniging.  
De kantineopbrengsten zijn mede door o.a. de derby tegen Grasshoppers geslaagd te noemen. 
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Ook een woord van waardering is op zijn plaats voor de trouwe sponsors die VVS’46 ook voor hun 
moeilijke tijd zijn blijven steunen. Erik spreekt ook zijn dank uit aan de commerciële commissie voor 
hun inzet in de soms moeilijke tijden. 
 
- de uitgaven: de jeugdafdeling, sociale lasten en de lonen, gebruikersvergoeding, KNVB, ICT, 
administratiekosten en website, cadeau en representatie, reserveringen jubileum, de afschrijvingen, 
de kousen, reservering onderhoud, tegemoetkoming corona en het resultaat dat mede werd gehaald 
dankzij alle leden en vrijwilligers, kortom een teamprestatie. 
 
Begroting 2022/2023       (presentatie op schermen in kantine) 
De penningmeester vervolgt met het toelichten van de cijfers c.q. de posten en geeft waar nodig een 
wat uitgebreidere uitleg.  
De penningmeester kan melden dat deze balans het resultaat is van logisch nadenken, goed op de 
winkel passen, dus goed op de kosten passen en vooral de tomeloze inzet van alle vrijwilligers van 
VVS´46.  
De voorzitter complimenteert de penningmeester en zijn assistenten voor het geleverde werk, de 
heldere cijfers en de complete toelichting hierop.  

 
6 Verslag kascommissie 2021 /2022 

De heren Jacko Hoek, Henk van Ossenbruggen en Bert Tool hebben de controles uitgevoerd. 
 Jacko leest de verklaring van de kascontrolecommissie voor. 

Enkele punten daaruit: 
- Alles is gecontroleerd, de administratie is akkoord bevonden, de exploitatie is positief 
- Er is sprake van een vakkundig en zorgvuldig bijgehouden financiële administratie met een 

sluitende exploitatierekening 
- Ook de ontwerpbegroting is akkoord bevonden met een opmerking: let a.u.b. op de kosten (net als 

in de voorgaande jaren) 

De voorzitter bedankt de kascommissie voor hun inzet. 
De voorzitter vraagt de vergadering om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid in 
het seizoen 2021 / 2022. 
De vergadering stemt in met applaus. 
 

Verkiezing kascommissie 2022 /2023 
De heren Jacko Hoek, Henk van Ossenbruggen en Bert Tool stellen zich ook voor het komende jaar 
weer beschikbaar.  

 

7 Bestuursverkiezing   
Verkiezing 2022:  
Aftredend en herkiesbaar:  

Dries Boerenboom   bestuurslid PR en Commerciële zaken  
Alberto Steur     bestuurslid Accommodatie  
Het bestuur stelt voor om Dries en Alberto te herkiezen voor die termijn van drie jaar.  
De vergadering gaat unaniem akkoord, met applaus. 
 

Tijdelijke opvulling vacature: 
De portefeuille van Kantinezaken en de portefeuille van Evenementen zijn beide nog vacant.  
Het bestuur stelt voor om beide portefeuilles nu samen te voegen tot één. 
Het bestuur heeft Kees Berkhout bereid gevonden om deze functie voor maximaal 1 jaar in te vullen 
en stelt voor om Kees te kiezen als bestuurslid Kantine & Evenementen voor de periode van 1 jaar. 
De vergadering gaat unaniem akkoord, ook hier met applaus. 
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Aftredend en niet herkiesbaar: 

Erik Frerichs Penningmeester 
Het bestuur draagt Justin Eeken voor als penningmeester en stelt voor hem te kiezen voor een periode 
van 3 jaar. De vergadering gaat unaniem akkoord, met applaus. 
 
De voorzitter bedankt Erik voor zijn inzet de achterliggende jaren (sinds september 2013) en houdt een 
korte lofrede. Erik is in 2014 tijdens de ALV gekozen als penningmeester en was destijds de opvolger 
van Gerard Veeken. (Gerard vervulde deze functie tijdelijk) 
Erik heeft 9 jaar bij onze vereniging gediend als penning meester en lid van het 
Dagelijks Bestuur. Erik zal nog enige tijd zijn opvolger inwerken en hij laat een financieel gezonde 
vereniging achter. Met bloemen en een presentje sluit hij zijn betoog af. Applaus volgt. 
Erik op zijn beurt spreekt ook dank uit aan de leden, het bestuur, de vrijwilligers, de oud- 
bestuursleden,  en in het bijzonder aan Piet Koning voor zijn goede steun bij de financiële bewaking en  
administratie van de kantine, aan Robèrt Groot voor zijn support bij de loonbelastingonderwerpen,  
Peter Huibers voor de uitnodigingen van de balsponsoren en facturering aan de sponsoren en 
 tot slot aan de commissieleden van de ledenadministratie, want het was allemaal dik op orde en  
prima voor elkaar. Nogmaals bedankt allemaal.  Applaus. 
 
Justin Stelt zich voor: voor velen is hij geen onbekende, hij heeft immers een verleden als voetballer  
bij VVS’46, hij loopt nu al een klein poosje mee achter de schermen, woont in de Appelstraat en werkt  
bij Achmea. Hij heeft net geluisterd en gekeken naar de presentatie van Erik en naar de resultaten en 
hij merkt op dat hij grote schoenen te vullen heeft. Hij gaat ontzettend goed zijn best doen. 
 

Aftredend en niet herkiesbaar: 

Kees Berkhout Secretaris 
Het bestuur draagt voor Kevin Groot als secretaris en stelt voor hem te kiezen voor een periode  
van 3 jaar. De vergadering gaat unaniem akkoord, met applaus. 
 
De voorzitter bedankt Kees voor zijn inzet de achterliggende jaren en ook hier houdt Ruud een  
korte lofrede. In 2008 werd Kees gekozen als bestuurslid PR, deze functie heeft hij drie jaar 
vervuld. I.v.m. het tussentijds opstappen van Bert Jonker werd hij in januari 2009 
gevraagd om, naast de functie van bestuurslid P.R., ook de taken van de secretaris voor zijn 
rekening te nemen. Vandaag stopt hij dus als secretaris en is hij op dit moment 15 jaar 
bestuurslid geweest, waarvan 14 jaar als lid van het Dagelijks Bestuur..  
Maar hij knoop er dus nog een jaar aan vast en gaat tot de ALV in 2023 invulling geven aan de 
vacature bestuurslid Kantine & Evenementen.  Met bloemen sluit hij zijn betoog af. Applaus volgt. 
Kees krijgt ook het woord: Als secretaris van VVS’46 zit je op een sleutelpositie, veel onderwerpen 

passeren ook zijn bureau. De rol van secretaris is best wel veelomvattend en daarnaast heeft hij in de 
loop der jaren veel taken naar zich toe getrokken. Dus er moet nog wel even kritisch gekeken worden 
naar het takenlijstje en indien mogelijk taken elders onderbrengen. 
Ondertussen is Kees al begonnen met het inwerken van zijn opvolger Kevin, in wie hij veel vertrouwen 
heeft. Kees zit straks (tot de ALV 2023) in een andere rol in het bestuur van VVS’46, dus hij is nog niet 
weg. Hij bedankt iedereen voor het geschonken vertrouwen. 

 
Kevin stelt zich voor: ook hij is voor velen geen onbekende, hij heeft immers een verleden van  
23 jaar als voetballer bij VVS’46, met als hoogtepunt kampioen worden met het eerste team. 
Hij loopt nu al een klein poosje mee middels de commissie Vrienden van VVS’46. 
Toen hij werd benaderd voor de functie van secretaris vond hij dat wel een uitdaging en hij merkte op 
dat hij veel kan leren in deze vereniging. Dat is ook belangrijk voor het vervolg van zijn eigen carrière. 
 
Vacature: 
De taken van Commissievoorzitter Zaalvoetbal worden tijdelijk waargenomen door Joris Beerepoot. 
Deze functie is echter nog vacant en het is de wens van het bestuur om deze zo snel als mogelijk onder  
te brengen bij een nieuw aan te stellen bestuurslid. 
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Kandidaten voor alle verkiesbare functies kunnen zich melden bij de secretaris (secretaris@vvs46.nl).   
Deze kandidaatstellingen dienen voorzien te zijn van de handtekeningen van minimaal 5 leden.  

 

10 Rondvraag 
Henk Koopman vraagt n.a.v. de energieprijzen of er ook bij VVS’46 kan worden gedoucht door mensen 
die in financiële problemen dreigen te komen. De voorzitter laat Henk weten dat we dit onderwerp in 
de volgende bestuursvergadering op de agenda zetten. 
 

10 Afsluiting 
Om 21.20 uur bedankt Ruud Loos de aanwezigen voor hun komst en hun bijdrage en merkt op dat hij 
het fantastisch vindt dat ook de hoofdtrainer Marco Boots op deze ALV aanwezig is en hiermee 
mogelijk jongere VVS’46 leden stimuleert om volgende keer ook te komen.  Ruud sluit deze 
vergadering en wenst iedereen wel thuis. 
 
Actiepunten n.a.v. deze vergadering: 
- Henk Koopman vraagt n.a.v. de energieprijzen of er ook bij VVS’46 kan worden gedoucht door 
mensen die in financiële problemen dreigen te komen. AP in de volgende bestuursvergadering 

mailto:secretaris@vvs46.nl

